
Výpis ze zápisu ze zasedání zastupitelstva obce č. 4/2024 

 

Datum a čas: 28. 6. 2024     17:00 zasedací místnost obecního úřadu, ukončení 20:00 hod 

Ověřovatelé:  Tomáš Heralecký, Vítězslav Rous                   

Zapisovatelka:  Jana Zezulová  

Počet členů:  8  (Zdeněk Nováček,  Jaromír Zezula, Tomáš Heralecký, 

Radek Kopuletý, Jiří Škoda, Ondřej Vala, František Rachůnek, Vítězslav Rous) 

V 17:45    9    Michaela Požárová  

  

Omluveni:         2   (Marek Móczár, Pavel Křehlík ) 

 

Ad1) Starosta zahájil zasedání zastupitelstva, uvedl že zastupitelstvo v počtu 8 přítomných členů je 

usnášeníschopné, pozvánka byla vyvěšena řádně na úřední desce.  

 

Ad2) Ověřovateli zápisu byli navrženi členové ZO Tomáš Heralecký  a Vítězslav Rous, zapisovatelkou 

účetní obce Jana Zezulová 

Hlasování:                                                                                                      8 pro  – 0 proti – 0 zdržel se 

ZO schválilo  ověřovatele zápisu a zapisovatelku                                                   

Přijato usnesení č. 1/4 

 

Ad3) Program byl rozšířen oproti pozvánce o body č. 9 až č. 14  

Hlasování o navrženém programu:                                                          8 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

ZO schválilo program zasedání 

Přijato usnesení č. 2/4 

 

Ad4) Zastupitelstvo projednalo návrh dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo : Kabelizace obce – veřejné 

osvětlení a rozhlas II. etapa. Předmětem dodatku č. 2 je zvýšení  ceny díla o 523 238 Kč s DPH a 

termín plnění se mění na 30. 9. 2024.    

Hlasování o návrhu dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo:                           8 pro – 0 proti – 0 zdržel se   

 

ZO schválilo dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo: Kabelizace obce - veřejné osvětlení a rozhlas II. etapa a 

pověřilo starostu podpisem dodatku.  

Přijato usnesení č. 3/4 

Zastupitelstvo bere na vědomí další informace ohledně stavby, úpravy povrchů, zástřik asfaltů, 

vícepráce, opravy komunikací po výkopech. 

Ad5) Zastupitelstvo bere na vědomí zápis z jednání mezi obcí a Cetin ohledně modernizace 

telekomunikační infrastruktury. Cetin plánuje průzkum v domácnostech.  

Ad6) Zastupitelstvo projednalo žádost ZŠ a MŠ Hartvíkovice o povolení výjimky z nejvyššího počtu 

dětí v MŠ o čtyři na základě rozhodnutí KÚ Kraje Vysočina o nejvyšším povoleném počtu dětí 

v mateřské škole na 28 ve školním roce 2024/25.  



Hlasování o žádosti:                                                                                 8 pro – 0 proti – 0 zdržel se  

ZO schválilo žádost ZŠ a MŠ Hartvíkovice o povolení výjimky z nejvyššího počtu dětí v MŠ o čtyři na 

základě rozhodnutí KÚ Kraje Vysočina o nejvyšším povoleném počtu dětí v mateřské škole na 28 ve 

školním roce 2024/25. 

Přijato usnesení č. 4/4  

Zastupitelstvo projednalo žádost ZŠ a MŠ Hartvíkovice o zakoupení konvektomatu do školní kuchyně. 

Hrazen by mohl být částečně z dotace a nebo z prostředků zřizovatele. ZO rozhodlo, aby nejdříve ZŠ 

požádala o dotaci, doporučilo dražší typ – automatický.  

Hlasování o žádosti:                                                                                       9 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

Zastupitelstvo obce, jakožto zřizovatel školy, schválilo projektový záměr nákupu konvektomatu pro 

školní kuchyň, kdy předpokládané způsobilé výdaje činí 322.210,90Kč. 

Přijato usnesení č. 5/4 

Ad7) Zastupitelstvo projednalo a schválilo dar 7.000 Kč TJ Hartvíkovice na podporu kulturní akce – 70. 

výročí založení TJ.  

Hlasování o daru:                                                                                          9 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

ZO schválilo dar 7.000 Kč TJ Hartvíkovice na podporu 70. výročí založení TJ a pověřilo starostu 

podpisem darovací smlouvy. 

Přijato usnesení č. 6/4  

Ad8) Zastupitelstvo projednalo nabídku zapojení do Unie odběratelů, podporující komunální 

energetiku.  ZO rozhodlo nepřipojit se k memorandu.  

Hlasování proti memorandu:                                                                          9 pro – 0 proti – 0 zdržel se  

ZO schválilo nepřipojit se do Unie odběratelů podporující komunální energetiku  

Ad9) Zastupitelstvo bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 7 schválené starostou obce.  

Ad10) Zastupitelstvo projednalo návrh starosty na přijetí jednoho brigádníka na výpomoc během 

prázdnin na sečení trávy.  

Hlasování o přijetí jednoho pracovníka:                                                     9 pro – 0 proti – 0 zdržel se  

ZO schválilo přijetí jednoho pracovníka na sečení trávy během prázdnin.  

Přijato usnesení č. 7/4  

Ad11) Starosta uvedl, že je možné požádat o dotaci na komunální techniku prostřednictvím MAS, na 

zakoupení traktoru s příslušenstvím.  

Hlasování o žádosti o dotaci:                                                                    9 pro – 0 proti – 0 zdržel se  



Zastupitelstvo schválilo projektový záměr nákupu komunální techniky pro péči a údržbu komunálních 

ploch, silnic a chodníků, kdy předpokládané způsobilé výdaje činí 500 000,- Kč 

 

Přijato usnesení č. 9/4  

Ad12) Starosta informoval o možné žádosti o dotaci z programu „Kabiny“ na opravu zázemí TJ 

v ubytovně.  ZO bere na vědomí.  

Ad13) Starosta informoval o situaci kolem dětské skupiny, která má být založena při MŠ v příštím 

roce.  ZO bere na vědomí  

Ad14) Starosta informoval, že vZákoutí jsou vzrostlé stromy – 10 ks, samostatně stojící.  Navrhuje 

objednat pokácení kvůli bezpečnosti osob.  

Hlasování o pokácení 10 ks stromů vZákoutí:                                               9 pro – 0 proti – 0 zdržel se 

ZO schválilo pokácení 10 ks stromů samostatně stojících u hřiště vZákoutí a jejich využití 

Přijato usnesení č. 10/4 

Starosta informoval, že je na opravě auto Piaggio a že je nutné do budoucna uvažovat o novějším.  

Starosta informoval, že proběhlo čipování odpadových nádob u domácností i podnikatelů. Čipování 

navrhla svozová firma kvůli lepší evidenci odpadových nádob.  

 

Zapsala: Zezulová   1. 7. 2024  

 

Zápis je k nahlédnutí na obecním úřadě.  

 

                                                                                           Zdeněk Nováček 
              starosta obce  


